
Протокол № 2 
засідання Президії Громадської ради  

при Запорізькій обласній державній адміністрації 
 

 
15.11.2011, 14.00                                                                                            м.Запоріжжя, 
пр.Леніна, 164                                                                   зала 300 облдержадміністрації 
 

Голова Громадської Ради: Наметченко О.В. 
 

Відповідальний секретар Громадської ради: Несчотний В.В. 
 

Присутні: 14 членів Президії Громадської ради, члени Громадської ради, 
запрошені. 

 
Порядок денний засідання: 
 

1. Про процедурні питання проведення засідання 
2. Про організаційно-процедурні питання проведення виборів членів 

Громадської ради замість тих, що вибули  
3. Про затвердження зразків документів, які подаються уповноваженими 

представниками інститутів громадянського суспільства для участі у 
виборах членів Громадської ради замість тих, що вибули 

4. Про внесення змін до Положення «Про Громадську раду при Запорізькій 
обласній державній адміністрації»  

5. Про організаційні питання роботи Громадської ради 
6. Про збір та узагальнення пропозицій до проекту конституційної реформи в 

Україні 
7. Про розробку Регламенту Громадської ради  
8. Про розробку планів роботи комітетів Громадської ради  
9. Про висвітлення діяльності Громадської ради  
10. Про участь членів Громадської ради у громадських слуханнях з 

обговорення пріоритетних напрямків роботи облдержадміністрації на 2012 
рік  

11. Різне 
 
Результати розгляду питань порядку денного: 
 

1. Про процедурні питання проведення засідання 
 

Виступив: Наметченко О.В., який запронував відкрити засідання Президії 
Громадської ради. 

 
Голосували за пропозицію Наметченка О.В.: 

«за» - 12, «проти» - 0, «утримались» - 1. 
 

Вирішили:  
відкрити засідання Президії Громадської ради при обласній державній адміністрації.  
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Виступив: Панченко О.В. із інформацією про звернення члена Громадської 
ради Матрія А.К. 

                Заболотна Н.О. із пропозицією не допускати Матрія А.К. на 
засідання Президії Громадської ради.  

 
Голосували за пропозицію Заболотної Н.О.: 

«за» - 7 «проти» - 3, «утримались» - 2. 
 

Вирішили:  
не допускати члена Громадської ради Матрія А.К. на засідання Президії 

Громадської ради. 
 
Виступив: Наметченко О.В. із пропозицією взяти за основу порядок денний, 

який було роздано членам Президії.  
 
Голосували за пропозицію Наметченка О.В.: 

«за» - 11,  «проти» - 0, «утримались» - 0. 
 
Вирішили: взяти за основу порядок денний, який було роздано членам 

Президії.  
 
Виступив: Волох В.М., Столяренко Т.В., Заболотна Н.О. із пропозиціями та 

зауваженнями до порядку денного засідання. 
                    Наметченко О.В. із пропозицією ухвалити порядок денний засідання 

в цілому. 
 

Голосували за пропозицію Наметченка О.В.: 
«за» - 11,  «проти» - 0, «утримались» - 1. 
 
Вирішили: схвалити наступний порядок денний засідання Президії Громадської 

ради: про організаційно-процедурні питання проведення виборів членів Громадської 
ради замість тих, що вибули; про затвердження зразків документів, які подаються 
уповноваженими представниками інститутів громадянського суспільства для участі 
у виборах членів Громадської ради замість тих, що вибули; про внесення змін до 
Положення «Про Громадську раду при Запорізькій обласній державній 
адміністрації»; про організаційні питання роботи Громадської ради; про збір та 
узагальнення пропозицій до проекту конституційної реформи в Україні; про 
розробку Регламенту Громадської ради; про розробку планів роботи комітетів 
Громадської ради; про висвітлення діяльності Громадської ради; про участь членів 
Громадської ради у громадських слуханнях з обговорення пріоритетних напрямків 
роботи облдержадміністрації на 2012 рік; різне. 
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2. Про організаційно-процедурні питання проведення виборів членів 

Громадської ради замість тих, що вибули  
 

Виступив: Заболотна Н.О., яка проінформувала членів Президії Громадської 
ради про діяльність робочої групи з підготовки проведення виборів членів 
Громадської ради замість тих, що вибули, та запропонувала затвердити текст 
оголошення про проведення виборів членів Громадської ради замість тих, що 
вибули із зазначенням дати проведення виборів та дати початку прийому заявок для 
участі у виборах від уповноважених представників інститутів громадянського 
суспільства.  

                  Багін О.С. із зауваженнями до проекту рішення, який запропоновано з 
цього питання. 

 
Голосували за пропозицію Заболотної Н.О. із врахуванням зауважень Багіна 

О.С..: 
«за» - 11,  «проти» - 0, «утримались» - 0. 
 
Вирішили: запропонувати Загальним Зборам Громадської ради затвердити текст 

оголошення про проведення виборів членів Громадської ради замість тих, що 
вибули, який підготовлено відповідною робочою групою. 

 
3. Про затвердження зразків документів, які подаються уповноваженими 

представниками інститутів громадянського суспільства для участі у 
виборах членів Громадської ради замість тих, що вибули 

 
 Виступив: Заболотна Н.О., яка запропонувала затвердити зразки документів, які 

подаються уповноваженими представниками інститутів громадянського суспільства 
для участі у виборах членів Громадської ради замість тих, що вибули. 

 
Голосували за пропозицію Заболотної Н.О.: 
«за» - 11,  «проти» - 0, «утримались» - 0. 
 
Вирішили: затвердити зразки документів, які подаються уповноваженими 

представниками інститутів громадянського суспільства для участі у виборах членів 
Громадської ради замість тих, що вибули (додаються). 

 
4. Про внесення змін до Положення «Про Громадську раду при Запорізькій 

обласній державній адміністрації»  
 

Виступив: Заболотна Н.О. із пропозицією запропонувати Загальним Зборам 
Громадської ради внести зміни до Положення «Про Громадську раду при 
Запорізькій обласній державній адміністрації» в частині розширення підстав для 
припинення повноважень членів Громадської ради та встановлення обов’язків 
членів Громадської ради. 
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 Зубко І.В., Багін О.С., Волох В.М. із зауваженнями щодо недемократичності 

внесення відповідних змін до Положення. 
 
Голосували за пропозицію Заболотної Н.О.:  

«за» - 11,  «проти» - 3, «утримались» - 0. 
 

Вирішили: запропонувати Загальним Зборам Громадської ради внести зміни 
до Положення «Про Громадську раду при Запорізькій обласній державній 
адміністрації» в частині розширення підстав для припинення повноважень членів 
Громадської ради та встановлення обов’язків членів Громадської ради (додаються). 

 
5. Про організаційні питання роботи Громадської ради 

 
Виступив: Заболотна Н.О. із інформацією щодо виконання робочою групою 

доручення Президії із перевірки відвідування членами Громадської ради Загальних 
Зборів. За результатами перевірки відомостей реєстрації членів Громадської ради 
запропоновано рекомендувати Загальним зборам припинити повноваження членів 
Громадської ради, які не відвідували її засідання більше двох разів без поважних 
причин.  

Багін О.С., Зубко І.В., Панченко О.В. із зауваженнями щодо форм та способів 
дисциплінарного впливу на членів Громадської ради, які без поважних причин не 
відвідують засідання її Загальних зборів та інших робочих органів. 

 
Голосували за пропозицію Заболотної Н.О.:  

«за» - 11,  «проти» - 2, «утримались» - 1. 
 
Вирішили: рекомендувати Загальним Зборам Громадської ради припинити 

повноваження членів Громадської ради, які без поважних причин не відвідали 
більше двох її засідань: Сєдов В.М., Логвинова Л.В., Аскольдов І.Ю., 
Анедченко Г.Д., Бокій О.Ю., Прийменко Ю.Ф., Панасенко В.Г., Пидорич Р.О., 
Носенко І.І., Погрібна С.А., Демченко В.В., Демченко Л.Г., Масловець О.М., 
Яковенко Л.О.; продовжити роботу з моніторингу відвідування членами 
Громадської ради її Загальних зборів та розробити механізм вжиття організаційних 
заходів до осіб, які систематично не беруть участь у роботі цього консультативно-
дорадчого органу. 

 
6. Про збір та узагальнення пропозицій до проекту конституційної реформи в 
Україні 

 
Виступив: Зубко І.В. із інформацією щодо діяльності робочої групи, 

узагальнення досвіду конституційних змін зарубіжних країн, залучення до розробки 
проекту фахівців-правників.  

                Заболотна Н.О., Панченко О.В. із запитаннями та пропозиціями до 
доповідача. 

       Наметченко О.В. із пропозицією взяти до відома 
інформацію Зубка І.В. та доручити йому продовжити відповідну роботу. 
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Голосували за пропозицію Наметченка О.В..:  

«за» - 14,  «проти» - 0, «утримались» - 0. 
 

Вирішили: взяти до відома інформацію Зубка І.В., доручити робочій групи 
продовжити збір та узагальнення пропозицій до проекту конституційної реформи в 
Україні. 

 
7. Про розробку проекту Регламенту Громадської ради  
 

Виступив: Багін О.С. із інформацією про проведену роботу щодо розробки 
проекту Регламенту Громадської ради та пропозицією до всіх членів Президії та 
представників облдержадміністрації взяти участь у доопрацюванні робочого 
варіанту проекту Регламенту. 

                Заболотна Н.О., Зубченко О.С. із запитаннями до доповідача. 
 

Голосували за пропозицію Багіна О.С.:  
«за» - 14,  «проти» - 0, «утримались» - 0. 
 
Вирішили: взяти до відома інформацію Багіна О.С., доручити членам Президії 

Громадської ради взяти активну участь у доопрацюванні проекту Регламенту та 
запропонувати приєднатись до відповідної роботи представникам 
облдержадміністрації Зубченку О.С. та Пітоні Я.М. 

 
8. Про розробку планів роботи комітетів Громадської ради  
 

Виступив: Наметченко О.В., який наголосив на незадовільних темпах 
підготовки планів роботи комітетів та запропонував уповноваженим представникам 
комітетів протягом двох тижнів вжити заходів для виправлення ситуації.  

 
Голосували за пропозицію Наметченка О.В.: 

«за» - 13,  «проти» - 0, «утримались» - 0. 
 
 Вирішили: зобов’язати уповноважених представників комітетів Громадської 

ради до 29.11.2011 передати відповідальному секретарю Громадської ради 
Несчотному В.В. плани роботи своїх комітетів. 

 
9. Про висвітлення діяльності Громадської ради  
 

Виступив: Заболотна Н.О., яка наголосила на необхідності підвищення 
ефективності висвітлення діяльності Громадської ради, запропонувала призначити 
прес-секретарем Громадської ради Сопіну О.А., яка має відповідну освіту та досвід 
роботи, і визначитись із офіційним джерелом інформації про діяльність Громадської 
ради. 
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 Зубко І.В., Нікітенко А.С., Панченко О.В. щодо етичних та правових 

підстав діяльності сайту www.gromrada.zp.ua та його основного дописувача – члена 
Громадської ради Матрія А.К. 

 Наметченко О.В., який запронував голосувати за проект рішення, внесений 
Заболотною Н.О. в цілому. 

 
Голосували за пропозицію Наметченка О.В.: 

«за» - 13,  «проти» - 0, «утримались» - 0. 
 

Вирішили: голосувати за проект рішення, внесений Заболотною Н.О., в 
цілому. 

 
Голосували за пропозицію Заболотної Н.О..: 

«за» - 13,  «проти» - 0, «утримались» - 0. 
 

Вирішили: призначити прес-секретарем Громадської ради Сопіну О.А., 
визначити офіційним джерелом інформації про діяльність Громадської ради 
рубрику «Громадська рада» на веб-порталі Запорізької облдержадміністрації 
(www.zoda.gov.ua), рекомендувати Загальним Зборам Громадської ради розглянути 
питання щодо засад функціонування веб-сайту www.gromrada.zp.ua. 

 
10. Про участь членів Громадської ради у громадських слуханнях з 
обговорення пріоритетних напрямків роботи облдержадміністрації на 2012 рік  

 
Виступив: Заболотна Н.О. із інформацією про зустріч членів Громадської ради 

із заступником голови облдержадміністрації П.Гончаруком та визначений формат  і 
регламент участі у Громадських слуханнях. Внесено пропозицію доручити голові 
Громадської ради Наметченку О.В. виступити із спільною позицією щодо 
необхідності вироблення ефективного механізму взаємодії між громадськістю та 
структурними підрозділами облдержадміністрації. 

   Грачов С.В., Волох В.М., Багін О.С. із зауваженнями щодо форм та способів 
участі представників Громадської ради у цьому заході.  

 
Голосували за пропозицію Заболотної Н.О.: 

«за» - 13,  «проти» - 0, «утримались» - 0. 
 

Вирішили: доручити голові Громадської ради Наметченку О.В. виступити на 
Громадських слуханнях із спільною позицією щодо необхідності вироблення 
ефективного механізму взаємодії між громадськістю та структурними підрозділами 
облдержадміністрації. 

 
10. Різне 
 

Виступив: Наметченко О.В., який зачитав лист ГУМВС України в Запорізькій 
області щодо відсутності підстав для порушення кримінальної справи у відношенні 
Несчотного В.В. 
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Столяренко Т.В., яка проінформувала присутніх про хід розробки Стратегії 

діяльності Громадської ради. 
 
Наметченко О.В.: Шановні колеги! Дякую за плідну працю. Засідання 

Президії оголошується закритим. Прошу проінформувати членів Ваших комітетів 
про проведення Загальних Зборів Громадської ради 29.11.2011. 
 
 
 
Голова Громадської ради                                                                    О.В. Наметченко 
 
Відповідальний секретар  
Громадської ради                                                                                 В.В. Несчотний 
 

 


